



亞洲國際創新發明展

Asia International Innovation Invention Exhibition

2023年6月20-23日
香港亞洲國際博覽館

攤位申請表 BOOTH APPLICATION FORM

請填妥以下表格，并在适当方格內填上✓
Please complete the form below and put a ✓ at the appropriate □

公司名稱 Company	(中文)		
	(English)		
公司代表 Company Representative	姓名 Name:	職銜 Title:	
	電話 Tel:	傳真 Fax:	
	電子郵箱 Email:	國家 Country:	
	地址 Address:		
負責展覽代表 Exhibition In-Charge	姓名 Name:	職銜 Title:	參展展品範圍 Exhibits:
	電話 Tel:	傳真 Fax:	
	電子郵箱 Email:		簽名及蓋章 Signature & Chop:
	地址 Address:		
	國家 Country:	網址 Web:	
參展類別 Participation	展位租金 Booth Rental Rate	攤位號碼 Booth No.	總面積 Total Area
標準攤位 / Standard Booth 最少面積 9 平方米 / Minimum order 9m ²	HK\$ 34,200 / RMB30,000		
淨空地 Open Space 最少面積 36 平方米 / Minimum order 36m ²	HK\$ 3,500 / RMB3,000 / m ² 平方米		
面積折扣 Area Discount	四個攤位或以上：八五折 4 booths or more: less 15%		

填妥表格後，傳真或郵遞送回以下主辦單位或各區代理
Please complete the above form and return it to the following organizers / agents

攤位租金
Booth Rental

付款條款 Payment Terms:

參展費用的50%須於主辦單位向申請者發出確認後7天內支付。參展費用的餘額則須於展覽首天前的最少30天支付。

50% of the participating fee shall be payable within 7 days after the Organizer sends a confirmation to the applicant. The balance of the participation fee shall be payable no later than 30 days before the first date of exhibition.

規定 Regulations:

- 提交此表格只顯示申請者之參展意向。除非主辦單位經書面接納經此表格提交的參展申請，即使已繳交任何費用，也不等於已獲主辦單位授權參展。主辦單位保留權利拒絕任何參展申請，毋須給予任何理由。
- 申請者同意主辦單位有唯一及絕對酌情權分配空間用作攤位佈置或搭建，及決定該等攤位的位置。
- 申請者確認其已閱讀有關展覽的標準條款以及展覽會規則，有關之標準條款以及規則可在主辦單位之網站www.dmpshow.com取得。申請者同意自提交此表格起即受該等條款及規則約束。
- The submission of this form only indicates the applicant's intention to participate in the exhibition. Until the application made by way of this form has been accepted in writing by the Organizer, no rights to exhibit are granted to the applicant notwithstanding payment of any participation fee. The Organizer reserves the right to decline any application without giving any reason.
- The applicant agrees that the Organizer has the sole and absolute discretion in allotting space for the positioning or construction of stands and determining the location of such stands.
- The applicant confirms that it has read the standard terms and conditions and the rules and regulations as contained in relation to the exhibition, a copy of which is available on the Organizer's website at www.dmpshow.com. By submitting this form, the applicant has agreed to be bound by those terms, conditions, rules and regulations.

聯絡方法:



香港創新科技及制造业聯合總會

Hong Kong Federation of Innovative Technologies
and Manufacturing Industries

大湾区联络处: 广东省惠州市大亚湾西区龙海三路嘉瑞科技园企业学院

Ka Shui Enterprise Academy Bay West District, Huizhou City
(Ka Shui (Huizhou) Manufactory Co., Ltd.)

邮箱: fitmichinaoffice@126.com

大湾区电话: 0752-5366991 (+86) 15360940309朱先生

(+86) 13924360087刘小姐

香港秘書處: 香港荃灣沙咀道57號荃運工業中心2期21樓L座

電話: (+852)31880240

傳真: (+852) 3586 2765

電郵: info@fitmi.org.hk

網址: www.fitmi.org.hk

微信公眾號: HK_FITMI

FITMI
公眾號

